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Conceptverslag vergadering wijkplatform  
 

Datum: 4 juni 2024 

Locatie: Kapel Weddesteyn 

Notulist: Henk Vlot 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Paul Glissenaar opent de vergadering en wijst op de iets andere, wat 

informelere opstelling van de zaal. Dichterbij komen zitten mag, maar moet niet. Hij heet 

de plm. 30 aanwezigen en in het bijzonder Spreker Maarten Stiggelbout, wijkambtenaar 

Ilse Konings, wijkwethouder Jelmer Vierstra en wijkagent Rick Jansen welkom. Het zinvol 

vullen van de agenda blijft lastig: potentiële sprekers voorzitter Theo Streng van Kapel 

Weddesteyn en een mevrouw over houtstook zijn verhinderd en staan voor een 

toekomstige vergadering op de rol. Ook is het nog mogelijk dat buurtverbinder Corinna 

aanhaakt, evenals Taco Visser. 

  

2. Vaststelling verslag vergadering Wijkplatform 11 maart 2024 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag, dat dus  wordt vastgesteld.  

N.a.v. het verslag gaat de voorzitter nog op de volgende onderwerpen in: 

• De presentatie van Taco Visser over het hertenkamp.  

Maarten Stiggelbout, inmiddels lid van het kernteam, reageert en meldt: 

a) De stichting is in oprichting en wordt in juni een feit,  

b) Katalys heeft, in nauwe samenwerking met ingenieursbureau Arcadis, een 

ontwerp gemaakt dat o.a. ook voor subsidieaanvragen gebruikt kan worden,  

c) Er maximaal 10 herten in het kamp mogen zijn,  

d) Tijdens NL Doet, 15-16 maart ’25, zal er veel klaar zijn en  

e) Ideeën over het samenbrengen van jong en oud, bv. door het plaatsen van 

bankjes en beweegruimtes, worden uitgewerkt.  

• Wethouder Jelmer Vierstra koppelt de punt (e) en Weddesteyn ook aan de discussie 

over het ‘huis van de wijk’. 

• De aangepaste LED verlichting. 

• Verkeerszaken en de vraag of aanwezigen al last ondervinden van de afsluiting van 

de A12; dat is niet het geval.  

• De succesvol verlopen vergroeningsdag in de wijk. 

• De nog steeds niet werkende verlichting in Plan Witt, maar wel de aanwezigheid van 

verkeersborden.   

 

3. Maarten Stiggelbout over ‘Bewegen in de wijk’ 

Maarten woont in de wijk (Cattenbroekerlaan) en is sinds 2004 actief voor het 

Beweegteam Woerden en Woerden Actief.  Ook elders, bv. In Rotterdam, is hij actief bij 

bewegen betrokken. Hij wijst op de Seniorengids (Activiteitengids Volwassenen 55+) die 

veel heeft bijgedragen aan bewegen in Woerden en onze wijk.  Hij raadt iedereen aan 

hier goed naar te kijken en wijst op de activiteiten die vooral voor wijkbewoners geschikt 

zijn en licht deze toe. Hij krijgt een aantal vragen: 

a. Waarom wordt er geen reclame via RPLTV gemaakt?  

Maarten meldt dat er breed reclame wordt gemaakt, maar dat er nu wel 

voldoende animo is. 

b. Wat is de minimum leeftijd? 

De gemiddelde leeftijd van de wandelgroepen is 65-70 jaar, maar iedereen mag 

meedoen. 

c. Wat als het slecht weer is? 

Alleen als het echt met bakken uit de hemel komt, gaat het niet door; het moet wel 

leuk blijven. Soms is alleen de koffie haalbaar. 
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De voorzitter dankt Maarten voor zijn duidelijke presentatie. 

•  

4. Ruimte voor…. 

Corinna Mitrovitch, buurtverbinder bij “gro-up” 

De voorzitter licht toe wie Corinna is, die het vervolgens overneemt. Ze woont in Harmelen 

en is vandaag als buurtverbinder in het Staatsliedenkwartier begonnen. Buurtverbinders 

zijn in meerdere wijken en dorpen van de gemeente werkzaam. Als buurtverbinder is 

Corinna vooral actief met de 55+ gids, waarin 100 à 150 activiteiten beschreven worden. 

Het goed vormgeven van al die activiteiten vereist dat allerlei aspecten daarvan in kaart 

gebracht worden; denk aan locatie, geld, benodigde menskracht e.d. Daar houdt 

Corinna zich vooral mee bezig. Ook is zij betrokken bij de zoektocht naar een ‘huis van de 

wijk’, een plek waar wijkbewoners terecht kunnen en ook buurt- en wijkondersteuners een 

vaste plek kunnen vinden. Voorlopig werkt ze vanuit Weddesteyn, waar ze regelmatig in 

de middag te vinden is. In antwoord op een vraag geeft ze aan dat zij en haar collega’s 

bij gro-up, in opdracht van de gemeente werken. De doelgroep is van jong tot 100+ en 

heel divers. (Noot van de secretaris: een interview met Corinna staat gepland voor ‘het 

Staatsblad 88’). 

 

Wijkagent Rick 

Rick vraagt aandacht voor het correct plaatsen van fietsen bij het station. Ook vraagt hij 

de aanwezigen alert te zijn voor cyber criminaliteit. Afgezien van wat kleine incidenten, 

die door de BOA’s goed worden afgehandeld, is het vrij rustig in de wijk. Op o.a. de 

vraag of fat bikes niet verboden kunnen worden, geeft Rick aan dat het niet aan de 

gemeente is dergelijke verboden in te stellen; dat geldt ook voor het aanwijzen van 30-

km zones en de helmplicht voor elektrische fietsen. Mensen kunnen uiteraard wel op hun 

gedrag worden aangesproken, bv. gevaarlijk rijden. 

 

Wijkwethouder Jelmer 

• Er gebeurt de afgelopen tijd niet zoveel in de wijk, maar Jelmer wijst toch op de 

ontwikkelingen in Snel & Polanen, met waarschijnlijk een 2e supermarkt. Dat kan van 

invloed zijn op de gesprekken rond de Aldi met o.a. vastgoed eigenaar Duravast. Bij 

Aldi blijven kopen lijkt de beste manier om ze voor de wijk te behouden; het gaat 

immers om omzet! 

• Jelmer snapt de wens om 30km zones in te stellen en is het daar ook wel mee eens. 

Maar de raad besluit en hij verwacht dat die niet voor instellen van 30km zones zullen 

stemmen (teveel tegengestelde belangen). Jelmer wijst op de volgende 

gemeenteraadsverkiezingen in 2026 en adviseert bewoners te gaan lobbyen bij de 

diverse partijen om instelling van 30km zones in de partijprogramma’s te krijgen. En 

met de fatbikes is hij ook niet zo blij, maar dat is een landelijke kwestie. 

• M.b.t. het ‘huis van de wijk’ geeft Jelmer aan dat de gemeente daarvoor geen 

budget heeft maar dat projectontwikkelaars bij nieuwe ontwikkelingen mogelijk 

gewezen kan worden op het belang van zo’n instituut.  

• Op een vraag m.b.t. hoog gras en kort gemaaid gras langs de Vossenschanslaan 

reageert Jelmer dat de groenstroken in principe niet gemaaid worden, maar dat 

daar -mogelijk uit veiligheidsoverwegingen- hier en daar van wordt afgeweken. 

• In het kader van de energietransitie wil de gemeente graag wijken van het gas af 

hebben, maar de vraag hoe dat voor elkaar te krijgen is nog niet beantwoord. 

Omdat in het Staatsliedenkwartier veel huizen uit de jaren ’60 en ’70 stammen, zou 

het goed zijn als bewoners met elkaar in gesprek gaan over verduurzaming van juist 

die huizen. Welke plannen komen er en hoe worden die uitgevoerd? Dus initiatieven 

uit de wijken zijn welkom! 

• Tenslotte bevestigt Jelmer, daarom gevraagd, dat het terrein waarop het 

noodgebouw van de R. de Jagerschool staat, na vertrek daarvan een groene 

bestemming heeft. Dit heeft ook te maken met de uitbreiding van BPA, waardoor de 

hoeveelheid bebouwde grond daar hoog is. 
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5. Wat verder ter tafel komt 

De voorzitter geeft verkeersdeskundige Gijsbert Valstar het woord. Hij gaat in op het 

fietsplan "Veilig op de Fiets" van de gemeente Woerden, dat over drie routes gaat: 

1) De Rembrandtlaan tussen Zegveldse Uitweg en Tournoysveld 

2) De route Kasteel – Kamerik via Oostdam en Oudelandseweg 

3) De route  Snellerbrug – Station 

Er liggen allerlei schetsplannen en ook op de website denkmee.woerden.nl is alle 

informatie beschikbaar. 

 

Voor projecten 1) en 3) liggen plannen en begrotingen vrijwel klaar om door de raad 

besproken te worden. Voor project 2) moet eerst duidelijkheid komen over de 

ondergrondse leidingen; daarna kunnen schetsen gemaakt worden en kan de 

inspraakronde van start gaan. Wanneer dit is, is nu nog niet bekend. 

 

In project 2) worden o.a. een veilige oversteek, met middeneiland, bij de Meander 

gesproken, evenals een trottoir bij de kerk en een oplossing voor het ontbreken van een 

voetpad richting Kamerik. De discussie m.b.t. de Oostdam moet nog gevoerd worden. 

 

Voor project 3) ligt een 2-richtingen fietspad aan de huizenkant op tafel, dit ter ontlasting 

van de kruising Stationsweg-Polanerbaan. Zo’n fietspad is in de spitsen wel extra 

belastend voor verkeer vanaf Oudelandseweg en Utrechtsestraatweg. Dus als het kan is 

het verstandig  die kruispunten tijdens de spits zoveel mogelijk te vermijden. Meerdere 

aanwezigen hebben zo hun bedenkingen of dit wel gaat werken. 

 

Op de vraag hoe wij als bewoner invloed kunnen uitoefenen is het antwoord: “ga naar 

de inspraakavonden”. Maar ben je ervan bewust dat er altijd knelpunten zullen blijven. 

 

Op een uit de zaal geroepen oplossing m.b.t. de oostelijke randweg wordt niet ingegaan. 

 

N.B. In de week na de wijkplatformvergadering bleek dat een datum voor de 

Inloopavond al gepland is, en wel dinsdag 11 juni 2024. Helaas heeft die uitnodiging het 

Wijkplatform niet bereikt. 

 

6. Sluiting 

De voorzitter dank Karin Valstar voor het verzorgen van de koffie en alle aanwezigen voor 

hun bijdragen. Hij sluit de vergadering even na 21.00 uur. 

 


